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Miljø- og Planlægningsudvalget har i brev af 17. juni 2009 stillet mig følgende 
spørgsmål nr. 585 alm. del, som jeg hermed skal besvare.

Spørgsmål 585:

Kan ministeren bekræfte, at Danmark arbejder aktivt for at sikre, at reglerne 
for opgørelse af udslip fra skov afspejler de reelle udslip af drivhusgasser til 
atmosfæren, samt at skovreglerne som udgangspunkt skal være ens for alle 
anneks 1-lande?

Svar:

Nej, det vil ikke være hensigtsmæssigt, at landene medregner den reelle 
udveksling af drivhusgasser mellem skovene og atmosfæren. Der er generelt et 
meget stor netto optag fra skovene i anneks 1-landene og en stor del af dette 

optag skyldes tiltag, der er foretaget for lang tid siden. Det er ikke 
hensigtsmæssigt, at disse optag medregnes. Danmark arbejder for, at vi får 
regler, der giver incitament til additionelle tiltag og at opgørelsen af 
udledninger fra skov i princippet skal være ens for alle anneks 1-lande. 

Med venlig hilsen

Connie Hedegaard

Miljø- og Planlægningsudvalget 2008-09
MPU alm. del Svar på Spørgsmål 585
Offentligt


